
Хоча у стартовому (вищого ди
візіону) матчі НК «Верес» не пе
реміг, гра рівненської команди 
справила хороше враження.
У першому турі чемпіонату Укра

їнської прем’єр-ліги «Верес» зустрі- 
ався з ковалівським «Колосом». Як 
ідомо, домашній поєдинок рівняни 
іроводили на луцькому «Авангар
ді», на трибунах якого зібралося 

дуже багато рівненських уболі
вальників. І вони не розчарували
ся побаченим.

Хоча в минулому сезоні «Ко
лос» посів четверте місце і гра
тиме у єврокубках, все ж «Верес» 
мав перевагу у володінні м’ячем.
Втім, у першому таймі гра мала 
характер позиційної боротьби.

А ось друга половина матчу 
була набагато цікавішою. Біля воріт 
обох команд раз за разом виникали го
стрі моменти. Саме у рівненських фут
болістів було кілька шансів відзначити
ся. Менше з тим, командам не вдалося 
забити бодай один гол. Тому фіналь
ний свисток зафіксував нульову нічию.

Як зазначив на післяматчевій кон
ференції головний тренер «Вереса» 
Юрій ВІРТ, загалом результатом гри 
він задоволений. Адже грали проти 
четвертої команди ліги -  учасника єв- 
рокубків. Хоча, якби не підвела реалі
зація, могли б і перемогти. Оскільки 
чимало гравців команди не мали досві
ду виступів в УПЛ, то з кожним матчем 
команда додаватиме в грі, -  сказав 
Юрій Вірт.

У свою чергу в інтерв’ю сай
ту «футбол України» голкіпер 
«Вереса» Богдан КОГУТ заува
жив, що команда завжди розраховує 
на підтримку своїх уболівальників. 
-  «Верес» і з «Колосом» не грав у Рів
ному, але нічого страшного, в сусідній 
Луцьк приїхало багато наших фанів, і
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ми відчували 
їхню підтрим
ку. Думаю, що 
і в Києві допо
мога «12-го 

гравця» нам буде забезпечена. Тепер 
потрібно постаратися не розчарува
ти відданих уболівальників «Вереса». 
Вони заслужили, щоб у Рівному була 
боєздатна команда.

«Коли НК «Верес» гратиме на стаді
оні в Рівному?» -  з таким запитанням 
редакція «7 днів» звернулася до члена 
Наглядової ради ПАТ «Рівненський 
народний клуб «Верес»», депутата 
Рівнеради Мар’яна ГОДИ.

-  Я цього теж з нетерпінням чекаю. 
Як і кожен уболівальник, -  наголосив 
Мар’ян Адамович. -  Думаю, що й фут
болісти «Вереса» також. Бо, як кажуть, 
вдома й стіни допомагають. Більше 
того, сподіваюся, що довго чекати 
не доведеться. У цьому році нарешті 
зрушило з мертвої точки будівництво 
відразу двох важливих для нормаль
ного функціонування в Рівному фут
больного клубу об’єктів. Перший -  це 
стадіон «Авангард», а другий -  тре
нувальні поля. Зокрема, як відомо, 
на центральну спортивну арену місто 
виділило 50 мільйонів гаивень і 10П
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мільйонів виділив уряд з державного 
бюджету. Тож можна вести мову про 
те, що в цьому році вже буде заверше
но якийсь із етапів будівництва. А якщо 
вдасться знайти ще 30-40 мільйонів, 
то цілком імовірно, що «Верес» уже в 
цьому році виступатиме на домашньо
му полі.

Що стосується тренувальних фут
больних полів, то спершу були засте
реження. Оскільки виділена земельна 
ділянка дуже приваблива, депутати, 
аби ні в кого не виникло спокуси звести 
тут котеджі, проставили низку «запо
біжників». Відтак, на сьогодні бачимо, 
що президент НК «Верес» Іван НАД- 
ЄЇН ретельно готується до реалізації 
проекту щодо зведення матеріаль
но-технічної бази футбольного клубу. 
Це тішить, бо тренувальні поля теж 
вкрай потрібні для підготовки команди. 
Словом, вірю, що все буде добре.

Напередодні, 23 липня, матч пер
шого туру юніорського чемпіонату 
команда «Верес U19» провела в Бе- 
резному. Рівненські футболісти посту
пилися одноліткам з «Колоса» -  0:1.

Наступний поєдинок «Вереса» від
будеться 1 серпня на НСК «Олімпій
ському» з київським «Динамо».
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